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Zápis č.  06/2015 (06)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 30. března 2015 v zasedací místnosti děkanátu FT, 

v budově U1 UTB, nám. TGM 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  
Ing. Bednařík, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Navrátil, N. Horká (11 členů) 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, doc. Humpolíček, Dr. Hauerlandová, 
Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu děkana na jmenování nového člena Vědecké rady fakulty. 

(děkan) 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti FT za rok 2014“. (děkan) 

7. Různé.  

 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Sdělil, že je přítomno 11 členů a senát je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 05/2015 (05). 

NÁVRH USNESENÍ č. 01/06/2015 

AS FT schválil zápis č. 05/2015 (05) ve znění zveřejněném v informačním systému FT 
UTB. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO 11  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/06/2015 

AS FT schválil zápis č. 05/2015 (05) ve znění zveřejněném v informačním systému  
FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 05/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k programu řádného zasedání senátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že bude pozměněn program zasedání a to vypuštěním 

bodu 5: „Projednání návrhu děkana na jmenování nového člena vědecké rady fakulty“. Je 

to z důvodu dosud nevyřízeného Lustračního osvědčení u návrhu děkana jmenovat  

doc. Dr. Ing. Vladimíra Patu, který nahradí prof. Ing. Imricha Lukovicse, CSc. ve Vědecké 

radě FT. Tento bod bude zařazen do programu dalšího řádného zasedání AS FT  

po dodání osvědčení. 

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal, zda členové a vedení souhlasí se změnou. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/06/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti FT za rok 2014“. (děkan) 

6. Různé.  
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HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/06/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti FT za rok 2014“. (děkan) 

6. Různé.  

ad 4)  Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb 

kandidáta na jmenování děkanem FT“. (předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o návrhu organizačních pokynů pro přípravu a 

průběh voleb kandidáta na jmenování děkanem FT. Podle Volebního a jednacího řádu AS 

FT (dále jen „VaJŘ AS FT“) se volba kandidáta na jmenování děkanem vyhlašuje 

nejpozději 60 dnů před uplynutím funkčního období stávajícího děkana. Funkční období 

děkana končí k 05. 09. 2015 a je vhodné vyhlásit volby s dostatečným předstihem. Sdělil, 

že materiál byl zaslán členům senátu a požádal je o připomínkování. 

 Dr. Beníček se dotázal, zda shromáždění k představení kandidátů nelze 

uskutečnit v posluchárně v budově U15/ LCFT. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, posluchárna III. na budově U1 je větší 

(kapacita cca 180 osob). Posluchárny na budově U15 jsou menší. Z hlediska 

akustiky jsou lepší zase posluchárny v budově U15. Požádal členy senátu o jejich 

vyjádření. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o svolání 

Legislativní komise a předal materiál k projednání na zasedání. 
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Předseda LK AS FT Dr. Rouchal požádal členy legislativní komise o vyjádření k termínu 

zasedání v pátek dne 03. 04. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. Členové 

senátu své připomínky zašlou předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi do pátku 03. 04. 2015 

do 10:00 h. 

Členové legislativní komise odsouhlasili termín zasedání komise. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že volba děkana by mohla proběhnout v pondělí  

dne 25. 05. 2015 na řádném zasedání AS FT. 

Kandidátní lístky budou k dispozici na vrátnici budovy U15 a bude možno je odevzdávat 

do zapečetěné urny u tajemnice AS FT Ing. Jitky Totkové na děkanátě fakulty. 

Zároveň informoval o volební komisi, která bude složena v maximálním počtu 5 osob. 

Komise bude mít za úkol vyvěsit průběh voleb a kandidátní listinu na nástěnky fakulty a 

webové stránky. 

ad 5) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické  

za rok 2014“ (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o představení materiálu. 

Děkan představil Výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 2014. Sdělil, že zpráva byla 

zpracována v podobném rozsahu jako v loňském roce. Veškeré náležitosti fakulty jsou 

zapracovány ve zprávě, která je podkladem pro zpracování výroční zprávy UTB ve Zlíně. 

Požádal o připomínky ze strany legislativní komise a ze strany členů senátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému materiálu. 

Ing. Navrátil požádal o opravu názvu IP projektu u doc. Rusnákové. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o projednání návrhu na řádném zasedání LK AS FT. 

ad 6)  Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 

zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 13. 04. 2015 od 13:00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky.  
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NÁVRH USNESENÍ č. 03/06/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 13. 04. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 03/06/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 13. 04. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o semináři „Právní postavení akademického 

senátu veřejné vysoké školy pro Akademický senát Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně: 

školení a řešení konkrétních problémů“, kterého se zúčastnil spolu s předsedou LK 

AS FT Dr. Rouchalem a Ing. Evou Hnátkovou. 

- Děkan informoval členy senátu o předávání klíčů od skříněk v budově U15 

studentům prezenčního studia. Klíče si studenti mohou vyzvednout na studijním 

oddělení, do indexu jim bude dáno razítko s číslem klíče. Klíče musí zpět odevzdat  

do 30. 6. daného roku, pokud tuto podmínku student nesplní, na další akademický 

rok klíče od skříňky neobdrží. 

- Děkan seznámil členy senátu s celkovým počtem přihlášek k 30. 03. 2015 z 1. kola 

přijímacího řízení. Celkem bylo odevzdáno 581 přihlášek, je to o 10 přihlášek více 

než v loňském roce. 

- Děkan sdělil, že se stále pracuje na rozpočtu fakulty, předběžně jsou zpracována 

hrubá čísla finančních prostředků, která budou představena na příštím zasedání 

senátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že na rozpočtu se stále pracuje a bude 

poté předložen k projednání. 
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 Ing. Navrátil se dotázal na parkování, kdy studenti a cizí lidé parkují před 

budovou  

U1 a U15.  

- Děkan sdělil, že parkoviště je vyhrazeno u budovy U1 a U15 pro pracovníky 

fakulty. Správa budov neudělala zábrany, aby cizí auta nemohla vjet  

na parkoviště přes betonový chodník. Bude požádán správce budovy o vyřešení 

dané situace.  Dále děkan sdělil, že by automobily zaměstnanců mohly být 

vybaveny na předním skle nálepkami, které by parkování na parkovištích 

umožňovaly. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na přední sklo se nesmí kromě dálniční 

známky nic lepit. Požádal o přemalování parkovacích míst před budovou a  

také v podzemním parkovišti pod budovou LCFT. 

 Dr. Rouchal se dotázal na koho se obrátit, když mu přijde návštěva. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že návštěvy se hlásí na vrátnici v budově U15.  

 Dr. Rouchal se dotázal na skříňky, jak jsou klíče přiřazovány studentům. 

- N. Horká sdělila, že klíče si student nevybírá, dostane klíč v číselné řadě  

od spodního patra. 

 Dr. Rouchal se dotázal, zda se plánují i pro letošní rok Letní stáže pro studenty 

fakulty a zda studenti budou mít možnost používat skříňku i o prázdninách 

v rámci stáže. 

- Děkan sdělil, že i v letošním roce budou vyhlášeny Letní stáže a skříňky budou 

studentům o prázdninách v rámci stáží k dispozici. 

 N. Horká požádala o možnost dodání dobíjejícího automatu na kartičky.  

- Tajemnice sdělila, že tuto možnost prověří. 

 Děkan sdělil, že jsou nyní v Menze dlouhé řady na výdeji obědů. Ředitel Menzy se 

omluvil s odůvodněním, že řeší personální obsazení. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o doplnění výdejních automatů na jídlo i pití. 

- Děkan sdělil, že v nejbližší době se bude zřizovat bufet v budově U1 ve 3. etáži.  
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- Předseda AS FT Dr. Staněk uvedl, že chybí hlavně automaty s pitím. 

- Děkan sdělil, že se v rámci projektu mohly naplánovat pítka na chodbě. 

 Děkan informoval o soutěži architektů a sdělil, že budova LCFT se dostala  

do užšího výběru a skončila na 2. místě, hned po budově Technického centra 

v Ostravě. 

 Dr. Gál se dotázal na místnost v budově LCFT, kde byl plánovaný bufet. Co se 

bude dít s tímto prostorem a zda by nebylo možné v tomto prostoru pro studenty 

čepovat zdarma vodu. 

- Děkan poděkoval za dobrý nápad a bude uvažovat o této možnosti, aby si 

studenti mohli chodit čepovat vodu do tohoto prostoru. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé, 

za účast a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 13. 04. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 30. 03. 2015 
Konec zasedání: 14:15 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


